

HSE Policy		
Revision No.	03	Date
		Oct/2021

## Health, Safety And Environment Policy

## سياسة السلامة والصحة المهنية والبيئة

OCIP is a leading company in the field of chemical industries and polymerization and provides Services that satisfy customer needs and expectations on quality, environment, safety. It is the stated intention of the company to ensure high quality services at competitive Prices that are synchronized to give total satisfaction and meet customer requirements Our Company is committed to apply Occupational health and safety management system ISO 45001-2018 & Environmental management systems ISO 14001-2015.

تعتبر شركة عيجي من الشركات الرائدة في مجال صناعة الكيماويات والبوليمرات ذات الجودة العالية والأمانة وصدقية للبيئة لكي تحظى بتلبية إحتياجات ورضا عملائها. وإطلاقاً من الفكر المتطور وحفاظاً على مكانة الشركة محلياً وعالمياً فقد حرصت الشركة على تطبيق ( نظام إدارة السلامة والصحة المهنية أيزو 45001 لعام 2018 - نظام إدارة البيئة أيزو 14001 لعام 2015 ).

*Obegi for Chemical Industries & Polymers (OCIP) is*

**تلتزم الإدارة العليا بالشركة بما يلي :**

1. Provide workers with a safe workplace where risks are minimized and prevent work-related injury and ill health by protect them with appropriate ventilation, Mitigate heat stress, noise, gases exposure ...etc and rodent control system.
2. Take appropriate measures to prevent environmental incidences and maximize reusing things to reduce wastes, discharges and emissions.
3. Comply with legal requirements and other requirements related to HSE issues.
4. Commitment to eliminate hazards and reduce OH&S risks.
5. Encourage workers participation and consultation at HSE programs through Health Safety & Environment committee.
6. Achieve continual improvement in our overall HSE management system.
7. Provide a framework for setting the HSE objectives and execute them.
8. Protect workplace by ensuring that Fire and emergency procedures are in place, provide workers with appropriate PPEs.
9. Conserve natural resources by responsible and efficient use in all our operations.
10. Communicate this policy to the stakeholders and is reviewed periodically.

- 1- إتخاذ كافة التدابير اللازمة لإزالة مخاطر بيئة العمل وتقليل الإصابات والأمراض ومنع وقوع الحوادث وذلك بتوفير الحد المناسب من التهوية والحد من الوطأة الحرارية والضوضاء والتعرض للغازات ..الخ وإيضاً وجود نظام لمكافحة القوارض والحشرات.
- 2- إتخاذ كافة التدابير اللازمة لمنع حوادث التلوث البيئي وإعادة التدوير لتقليل المخلفات والانبعاث.
- 3- التوافق مع المتطلبات القانونية و المتطلبات الأخرى المعنية بالسلامة والصحة المهنية وحماية البيئة .
- 4- الالتزام بالقضاء على مصادر المخاطر وتقليل مخاطر السلامة والصحة المهنية.

- 5- مشاوررة العاملين ومشاركتهم بفضايا السلامة و الصحة المهنية وحماية البيئة من خلال لجنة السلامة و الصحة المهنية الخاصة بالشركة.
- 6- التحسين المستمر في اداء السلامة والصحة المهنية وحماية البيئة .
- 7- توفير إطار لوضع أهداف السلامة والصحة المهنية والبيئة والقيام بتنفيذها.
- 8- تأمين بيئة العمل وتوفير الموارد لصيانة معدات ومهمات السلامة والصحة المهنية.
- 9- الحفاظ على الموارد الطبيعية وذلك بالاستخدام الأمثل لها في العملية الصناعية.
- 10- السياسة معانة ومفهومه للعاملين والجهات المعنية والمهتمين بنشاط الشركة ويتم تطبيقها ومراجعتها بصفة دورية.

Issued by:  
Operations Manager  
Phys. Said Osman



Approved by:  
CEO & Chairman

Dr. Ayman S. Fahmy  
